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Hej Jeg er en kvinde på 54 år som har gået og tumlet med en rigtig god idé, syntes jeg 

selv. Jeg syntes at der skal reflekser foran på en bil, da jeg mener at det vil reducerer 

antallet af ulykker. Min idé: reflekser i forlygterne på den måde , at de skal være 

indstøbt i lygteglasset. De nye bilers forlygter er ret store, så i det yderste glas, ca. en 

halv cm inde, og ca. en halv cm. bredde hele vejen rundt, i begge sider. Det kan ses 

på afstand hvis bilen holder parkeret i den forkerte side, som ofte sker hvor jeg bor. 

Hvis bilen havarerer, kan den ses, eller hvis lyset ikke virker i den ene side. 
Refleksernes udseende skal være som de reflekser politiet bruger, og skal indgå i 

produktionen. 
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